
   
 

   
 

Zápis 

ze 13. zasedání Akademického senátu FTOP ze dne 15. 3. 2022 

Přítomni: doc. Ing. Michael Pohořelý, Ph.D., Ing. Veronika Váchová, Ph.D., Ing. Vojtěch Kouba, Ph.D., 

Ing. Zdeněk Beňo, Ph.D., Ing. Jaromír Valtr, Ing. Hana Skálová, Petr Jermář 

Omluveni: Ing. Jiří Kroužek, Ph.D., Bc. Eliška Sochorová 

Hosti: Ing. Matěj Hušek 

Schválený program (6/0/0) 
1. Informace z KD 
2. Projednání a zhodnocení návrhu nového studijního programu Omezování klimatických změn 
3. Hlasování o schválení nominace členů vědecké rady FTOP 
4. Hlasování o znění úpravy volebního řádu AS FTOP 
5. Různé 

1. Informace z KD 
Ing. Veronika Váchová, Ph.D. přednesla senátu informace z posledního kolegia děkana. 

Zmínila například, že v létě se budou stěhovat děkanáty do nových prostor, tvorbu vnitřního 

oznamovacího systému (potírání protiprávního jednání na VŠCHT), zvyšování mezd o 10 %, zavedení 

samostatné volební skupiny AS VŠCHT pro rektorátní pracoviště (2 zaměstnanci a 1 student). Zmínila 

také, že z důvodu personálních změn by mohl být v budoucnu problém s udržením fungování systému 

e-doktorand a také s výpočtem rozpočtu FTOP podle současného vzorce. 

Na FTOP proběhla výběrová řízení na pozice vedoucích ústavů 217 a 241, kde byli vybráni 

prof. Ing. Jan Bartáček, Ph.D. (217) a prof. Ing. Vladimír Kočí, Ph.D., MBA (241). 

V rámci tohoto bodu proběhla ještě diskuze ohledně termínů pro utajení bakalářských a diplomových 

prací. Ten je stanoven na březen, což je pro bakalářské práce podle Ing. Vojtěcha Kouby, Ph.D. brzy 

a bylo by vhodné umožnit i pozdější termín utajení. 

Doc. Ing. Michael Pohořelý, Ph.D. vznesl myšlenku, že by se fakulta či škola měla pokusit o propojení 

systémů (OBD, SIS, e-doktorand, atd.) a snížit tak byrokratickou zátěž akademiků. Senát se s tímto 

výrokem ztotožňuje. 

2. Projednání a zhodnocení návrhu nového studijního programu Omezování klimatických změn 
Akademický senát FTOP souhlasí s návrhem studijního programu Omezování klimatických změn 

a schvaluje ho k projednání a schválení vědeckou radou FTOP. 

3. Hlasování o schválení nominace členů vědecké rady FTOP 
Akademický senát FTOP schválil nominaci členů vědecké rady FTOP (6/0/1). 

4. Hlasování o znění úpravy volebního řádu AS FTOP 
Akademický senát FTOP schválil nové znění volebního řádu AS FTOP, reflektující vznik nového ústavu 

(7/0/0). 

5. Různé 
Na žádost studentů budou zařízeny exkurze na všech ústavech fakulty pro studenty 2. ročníku 

bakalářského studia. Záměrem je zvýšení povědomí studentů o aktuálně řešených úkolech na 

jednotlivých pracovištích fakulty a zlepšení jejich orientace v nabízených tématech bakalářských prací. 



   
 

   
 

Ing. Hana Skálová předala informaci z poslední schůze K3S, že během tohoto roku bude nutné zvolit 

nové složení Disciplinární komise FTOP. 

Ing. Jaromír Valtr oznámil, že ankety k předmětům za zimní semestr byly uzavřeny. Žádá tedy vyučující, 

aby na příspěvky v anketě reagovali. 

Ing. Hana Skálová a Ing. Jaromír Valtr rozpoutali diskuzi ohledně bezbariérového vstupu do budov 

VŠCHT a umožnění studia tělesně postiženým zájemcům. 

Ing. Matěj Hušek přednesl senátu záměr uvést podmínky studia (především doktorských programů) 

přehledně na webu. AS FTOP se tímto návrhem bude dále zabývat na příštím zasedání. 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsal         Za správnost 

Ing. Jaromír Valtr       Ing. Veronika Váchová, Ph.D. 


